Call for Abstracts
2011 International Conference on Family Planning, 29 November to 2 December 2011 in Dakar, Senegal.
Submission Deadline: 1 May 2011
The Conference organizers invite abstracts on cutting edge research and program results directed at enabling individuals in the world, especially in low-income areas, to achieve their contraceptive and reproductive intentions.  Of particular interest are abstracts on research demonstrating how family planning benefits and advances the health and wealth of people and nations and on high impact or best practices of family planning programs and service delivery models. Abstracts using strong scientific/evaluation methods will be given priority in the review and acceptance process.
For more information on the Conference and instructions for abstract submission please go to http://www.fpconference2011.org/call-for-abstracts-3/ 
Bill and Melinda Gates Institute for Population and Reproductive Health at the Johns Hopkins Bloomberg School of Public Health and the Ministry of Health and Prevention in Senegal are co-hosting this Conference. The Conference is sponsored by over 30 partners, principal partners include: Bill and Melinda Gates Foundation, Johns Hopkins Bloomberg School of Public Health, United Nations Population Fund (UNFPA), United States Agency for International Development (USAID), and the World Health Organization (WHO). 
Appel aux Communications
2011 Conférence internationale sur la planification familiale, 29 novembre au 2 décembre 2011
Date Limite de Dépôt : 1er mai 2011
Les organisateurs de la Conférence appellent à la soumission des résumés dont les résultats de pointe en matière de recherche et de programme, habilitent les individus au niveau mondial, et surtout ceux à faible revenu, à réaliser leurs intentions en matière de contraception et de reproduction.  Les résumés tout particulièrement intéressants, seront ceux portant sur la recherche, démontrant comment la planification familiale est bénéfique et développe la santé et le bien-être des populations et des nations, et ceux sur l’impact majeur ou les meilleures pratiques des programmes et des services de prestations en matière de planification familiale. La priorité sera donnée, lors de la revue de sélection, aux résumés utilisant des méthodes scientifiques pertinentes d’& eacute;valuation.
Pour plus d’information sur la conférence et le soumissions des résumés, visitez : http://www.fpconference2011.org/appel-de-resumes/?lang=fr 
La Fondation Bill et Melinda Gates de l’Institut de la Santé et de la Reproduction de la Population, de l’Ecole de Santé Publique Johns Hopkins Bloomberg et le Ministère de la Santé et de la Prévention du Sénégal, accueilleront la deuxième Conférence Internationale sur la Planification Familiale : Recherches et Meilleures Pratiques, du 29 novembre au 2 décembre à Dakar au Sénégal. La Conférence est co-parrainée par plus de 30 organisations internationales dont l’USAID, l’UNFPA, l’OMS, la Banque Mondiale et la Fondation Bill e t Melinda Gates. 

